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Protokół Nr 47/2018 

z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 26 marca  2018 roku 

 

Komisja odbyła posiedzenie w pełnym składzie osobowym: 

Sylwester Kacprzak   - przewodniczący komisji 

Damian Drzewiecki   - zastępca przewodniczącego  komisji 

Marek Gierat              -  członek komisji  

Jarosław Włodarczyk -  członek komisji  

Marzena Skwarko -  członek komisji 

Porządek posiedzenia:  

1. Informacja Burmistrza Strykowa dot. realizacji zadania inwestycyjnego – 

budowa ul. Zlotowej i Żytniej w Strykowie wraz z odwodnieniem ( posiedzenie 

wyjazdowe).  

2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji ( 5 głosów za bez 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się). 

Ad. pkt. 1  

Informację przedstawiła na posiedzeniu Komisji Pani Emilia Pietrucha inspektor d/s 

inwestycji. 

W ramach zadania inwestycyjnego zostaną wykonane roboty budowlane związane z 

budową jezdni z betonu asfaltowego na podbudowie z kruszyw łamanych, budową 

chodników  i zjazdów z kostki betonowej, wykonanie poboczy z pospółki, budowa kanalizacji 

deszczowej i rowu krytego ze zrzutem do kolektora deszczowego w ulicy Warszawskiej wraz 

z budową kanalizacji deszczowej w pasie drogi krajowej nr 14 oraz budowa rowu 

przydrożnego odprowadzający częściowo wody deszczowe i roztopowe z ulic Zlotowej i  

Żytniej do powstającego odcinka kanalizacji deszczowej o długości 68 mb od ulicy Zlotowej 

do istniejącego rowu melioracyjnego. 

Umowa z wykonawcą zawarta w dniu 26.08.2016 r. nr IZP.272.102.2016 

Koszt całkowity inwestycji – 1 574 445,51 zł.  

Umowny termin zakończenia inwestycji – 31.05.2018 r. 

Wykonawca robót jest Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów „ERBEDIM” Sp. z o.o., ul. 

Żelazna 3, 97-300 Piotrków Trybunalski. 

Wykonano roboty związane w budową  kanalizacji deszczowej, roboty brukarskie i 

roboty drogowe polegające na wykonaniu podbudowy z kruszywa łamanego i betonu 

asfaltowego na ulicy Zlotowej jak i Żytniej. Pozostały do wykonania prace związane z 

włączeniem kanalizacji deszczowej do kolektora w ulicy Warszawskiej oraz prace 

wykończeniowe polegające na ułożeniu płyt ażurowych i humusowaniu z obsianiem trawą 

skarp rowów. Termin umowny zakończenia robót nie jest zagrożony. 

Radny Damian Drzewiecki pytał dlaczego przygotowując  taką inwestycję nie pomyślano o 

jednoczesnym zaprojektowaniu ścieżek rowerowych? Może okazać się już po zrealizowaniu 

inwestycji, że dodatkowo będziemy projektować taką infrastrukturę. Być może przy 

jednoczesnym wykonywaniu można byłoby choć częściowo zakryć rów robiąc ścieżkę. 

Pani Emilia Pietrucha mówiła, że nie jest w stanie odpowiedzieć czym się kierowano ale 

być może tym, że odcinek realizowanego zadania od ul. Zlotowej do ul. Warszawskiej jest po 

prostu wąski i ścieżka mogłaby się nie zmieścić. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że był tam prowadzony wykup gruntów, grunty były 

kupowane na odcinku od ul. Warszawskiej. 
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Pani Emilia Pietrucha mówiła, że na odcinku o którym mówi Pan radny były to małe tereny 

natomiast większość gruntów była kupowana wzdłuż ul. Zlotowej i Żytniej. 

Komisja dokonała wizji w terenie celem zapoznania się z realizacją inwestycji. 

Radny Damian Drzewiecki pytał jaki będzie dopuszczony tonaż samochodów poruszających 

się po tej drodze i mówił, że należy dobrze oznakować drogę ( znaki poziome) aby nie 

dopuścić do jej zniszczenia ciężkim ruchem. Trzeba też pomyśleć o spowolnieniu ruchu aby 

nie odbywały się wyścigi. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał czy jest to odcinek drogi do tzw. serwisówki, czy 

chodnik będzie po obu stronach drogi? 

Radny pytał jak powierzchnia została wykupiona pod drogę od właścicieli i jaki był koszt 

wykupu? 

Pani Emilia Pietrucha mówiła, że chodnik będzie zlokalizowany po stronie zabudowanej 

ulic na odcinku Zlotowa-Żytnia, między Zlotową a Warszawską – też po stronie 

zabudowanej. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że o budowie ścieżki rowerowej 

będzie można pomyśleć w przyszłości. Na etapie projektowania drogi był opór w pozyskaniu 

gruntów prywatnych pod drogę. Problemem jest zlokalizowanie przejścia dla pieszych, 

ponieważ zarządca drogi nie wyraził zgody na proponowaną lokalizację mając na uwadze, że 

jest to na łuku drogi ( miejsce niebezpieczne). 

Pan Burmistrz odpowiedział radnemu Włodarczykowi, że na kolejnym posiedzeniu 

poinformuje jak powierzchnia została wykupiona oraz jaki był koszt wykupu. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że pomiędzy ulicami Zlotową i Żytnią jest niefortunny 

układ działek. Najlepiej byłoby zrobić scalenie gruntów w tym miejscu i dokonać nowego 

podziału. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że proces scalenia gruntów jest 

bardzo trudny, właściciele są jemu niechętni. Taka próba scalenia nie udała się przy ul. 

Cmentarnej oraz na osiedlu Zacisze. Podobna sytuacja jest przy ul. Polnej w Strykowie gdzie 

scalenie byłoby ze wszech miar wskazane. 

Ad. pkt. 2  

Radny Marek Gierat mówił o przycięciu drzew w Pludwinach przez zakład energetyczny, w 

rowie pozostały gałęzie – należy je usunąć. 

Radny Jarosław Włodarczyk: 

 pytał co dalej z topolą w Woli Błędowej? 

 wnioskował do zarządcy drogi w Woli Błędowej o naprawę popękanego asfaltu; 

 wyrównać drogę łączącą ul. Ogrodniczą w Bratoszewicach z Nowostawami Górnymi 

oraz drogę do posesji p. Pelskich odchodząca od drogi nr 14; 

 zabezpieczyć uszkodzony słup energetyczny w Woli Błędowej ( widać druty); 

 sprawdzić wszystkie tablice ogłoszeń i usunąć w nich uszkodzenia. 

Radny Damian Drzewiecki  mówił o następujących sprawach: 

 na ul. Kolejowej w Bratoszewicach przystawić do chodnika 2 ławki oraz ustawić 

tablicę ogłoszeń. Drugą tablicę ogłoszeń ustawić przy wejściu do szkoły podstawowej 

w Bratoszewicach. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że drogi gruntowe będą sukcesywnie 

równane po zimie. Sprawy dróg powiatowych zostaną przekazane do zarządcy drogi. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał: 

 co dalej ze świetlicą w Wyskokach? 

 co dalej ze świetlicą w Woli Błędowej? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zadania budowy świetlicy w 

Wyskokach nie ma w budżecie na ten rok. 
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Termomodernizacja świetlicy w Woli Błędowej zgodnie z harmonogramem ujęta jest w 2019 

roku. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku posiedzenia Przewodniczący komisji Rewizyjnej 

zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej  

                                                                               Rady Miejskiej w Strykowie 

 

          Sylwester Kacprzak  

 

 


